
Protokół Nr 6/2019  

Komisja Budżetu i Finansów 

z dnia 13 marca 2019 r. 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 18:00, a zakończono o godz. 19:31 tego samego dnia.  

Porządek obrad komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Gazdowicz 

2. Marcin Kowalski 

3. Tomasz Kulawik 

4. Tomasz Leszczyński 

5. Ewa Sawicka 

6. Andrzej Zapałowski 

7. Janusz Zapotocki 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący komisji radny Tomasz Leszczyński otworzył posiedzenie, powitał zebranych, 

poinformował o prawomocności obrad i przystąpił do realizacji porządku posiedzenia.  

W posiedzeniu udział wzięli: Monika Czuryk  – Skarbnik Miasta, Danuta Wiech – Naczelnik 

Wydziału Spraw Społecznych, Agnieszka Książek – Dyrektor MOZU, Bartosz Kołeczek  pracownik 

MOPS, Lucyna Pluta – Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego, Robert Rybotycki – Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Lokalowej, Wiesław Jurkiewicz – Naczelnik Wydziału komunikacji, 

Transportu i Dróg. 

 

2. Przyjęcie protokołów komisji z dnia: 16.01.2019 r., 13.02.2019 r., 18.02.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu komisji z dnia: 16.01.2019 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu komisji z dnia: 13.02.2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu komisji z dnia: 18.02.2019 r. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 

a) Nr 49/2019 w sprawie określenia opłaty za pobyt w izbie wytrzeźwień Miejskiego Ośrodka 

Zapobiegania Uzależnieniom w Przemyślu. 

 

D.Wiech - omówiła krótko zakres zmiany, zgodnie z uzasadnieniem projektu. Od 2 lat nie było zmian, 

opłata wzrasta o 15 zł. Ściągalność w granicach około 25% z mieszkańców,  wpłaty z okolicznych 

gmin stanowią dochód gminy.  

M.Gazdowicz - zauważyła, że podwyżka trochę mija się z celem, jak jest niska ściągalność. 

A.Książek - gminy ościenne nawet Ustrzyki płacą za gotowość dyżurowa do przyjęcia. realizowane 

to jest na podstawie zawartych porozumień.  

J.Zapotocki – w projekcie ujęto górną stawkę z rozporządzenia, jakie są składowe tej podwyżki. 

Dlaczego nie uchwalimy np. 200 zł. Co się składa na kwotę 310 zł.  

A.Książek – to m.in. koszty utrzymania jednostki,  zabezpieczenia zdrowia i życia przebywających. 

J.Zapotocki - skąd się wzięła cena za jedno łóżko, czy to opieka lekarska, cena utrzymania, koszt 

personelu? Prosi o rozbicie tej kwoty na poszczególne składniki i przedstawienie. 

T.Leszczyński - poprosił o doprecyzowanie wniosku, tak aby Pani dyrektor mogła przygotować 

odpowiedź w zakresie o jaki radnemu chodziło.  

J.Zapotocki – chodzi o koszt utrzymania placówki.  

A.Książek – zobowiązała się przygotować i udzielić odpowiedzi pisemnej.  

T.Leszczyński – zauważył, że inne miasta przekazują utrzymanie takich jednostek np. 

stowarzyszeniom. Miasta schodzą z utrzymania własnych jednostek tego  typu. Może zajdzie 

potrzeba przekształcenia działalności i zmniejszenia kosztów prowadzonej działalności placówki 

przez miasto. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 49/2019 w sprawie określenia opłaty za pobyt w izbie wytrzeźwień Miejskiego Ośrodka 

Zapobiegania Uzależnieniom w Przemyślu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 



b) Nr 62/2019 w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych dla Miasta Przemyśla w 2019 

roku. 

  

D.Wiech – zauważyła, że jest to pierwszy podział środków w tym roku, w ciągu roku będą urealniane 

wydatki, według potrzeb poprzez wywołanie kolejnych uchwał. Na chwilę obecną środki zostały 

przeznaczone jak w załączniku do uchwały. Zakresy rzeczowe ujęty zgodnie z potrzebami opisanymi 

w materiałach stanowiących załącznik do uzasadnienia.  

M.Gazdowicz – zapytała o kwotę 3.008.000 zł – czy to realna kwota, a co znaczy kwota 1,85 mln 

jako zobowiązania - prosi o wyjaśnienie.  

B.Kołeczek – omówiła kwotę wynikające z algorytmu przyznawaną odgórnie i zasady jej naliczania. 

1.850.000 zł to kwota w transzach do wypłaty i przekazania do beneficjentów, w ramach pozostałych 

środków możliwe przesunięcia. To nie są zobowiązania w normalnym znaczeniu tego słowa, tylko 

kwota nienaruszalna przeznaczona na jednostki uczestników programów.  

J.Zapotocki – zapytał, czy kwota była dzielona według wydatków z ubiegłego roku, na rehabilitację 

społeczną i zawodową. 

B.Kołeczek - PUP zaproponował, aby część z puli środków przeznaczyć na rehabilitację zawodową, 

z uwagi na doświadczenie i potrzeby mieszkańców zaproponował przeznaczenie w oparciu  

o wnioski; MOPS ze swojej strony zaproponował na rehabilitację społecznej. Ciałem opiniodawczym 

jest Rada Społeczna, która proponuje całościowy podział środków PFRON. 

J.Zapotocki – zapytał o strukturę Rady Społecznej.  

D.Wiech - wyjaśniła zasady organizacji Rady Społecznej oraz poinformowała o składzie, w której są 

przedstawiciele: PUP, MOPS, UM, Powiatu oraz społeczne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 62/2019 w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych dla Miasta Przemyśla w 2019 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

c) Nr 61/2019 w sprawie zasad najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy Miejskiej 

Przemyśl i Miasta Przemyśla lub będących w samoistnym posiadaniu. 

 

R.Rybotycki - omówił założenia projektu, tj. dookreślenia przedmiotu objętego uchwałą czyli 

budynków i części budynków. Najważniejsze zmiany: doprecyzowanie szczegółów zasad zbywania; 

formy przetargów. Zmianie uległ zapis § 1 uchwały polegający na doprecyzowaniu zapisu do jakich 

lokali się to odnosi, oraz czy do części lub całości budynku, pozostałe zapisy bez zmian.  

J.Zapotocki - to całkiem nowy projekt uchwały, a czy stara uchwała nie dopuszczała takiego 

zbywania.  

R.Rybotycki – dotychczasowa uchwała posiada zapisy, które maja zastosowanie tylko do lokali 

użytkowych. Teraz rozszerzono zapisy z osobnych wydzielonych lokali użytkowych,  do budynków 

lub ich części, a będących w posiadaniu  gminy.  

J.Zapotocki – poprosił Naczelnika GL o dotychczas obowiązującą uchwałę z ewentualnymi 

zmianami w wersji papierowej, tak aby mógł się zapoznać ze zmianami, przed sesją.  

R.Rybotycki – zobowiązał się do przekazania materiałów radnemu. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 61/2019 w sprawie zasad najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy Miejskiej 

Przemyśl i Miasta Przemyśla lub będących w samoistnym posiadaniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

d) Nr 42/2019 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej i Miasta 

Przemyśla. 

 

R.Rybotycki – Omówił projekt zgodnie z uzasadnieniem.  

J.Zapotocki – poprosił o podanie danych, w formie pisemnej, odnośnie powierzchni użytkowej 

(lekcyjnej) i pozostałej, jakie są koszy utrzymania tej jednostki. Prosi o rzetelne wyliczenia, aby 

rodzice potem nie przepłacali za koszt działania jednostki. To Wysoka Rada uchwala stawki podatku, 

także Rada może obniżyć stawki m.in. za utrzymanie służby zdrowia. Stowarzyszenie zainteresowane  

obiektem będzie musiało ponieść koszty dostosowani. Czy Miasto nie może umiejętnie wykorzystać 

infrastruktury i umożliwić dobry start nowej jednostce edukacyjnej.  

Przewodnicząca RM E.Sawicka – koszty zapewnie będą prawidłowo skalkulowane, a stowarzyszenie 

oprócz pobierania składek od rodziców, otrzymywać subwencję na uczniów - to kontynuacja nauki 

po gimnazjum. 

 

Głosowano w sprawie: 

nr 42/2019 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej i Miasta Przemyśla.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

e) Nr 56/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl. 

 

L.Pluta – Omówiła projekt zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektów nr: 57/2019-59/2019. Jeśli będą 

pytania to zostaną omówione przed głosowaniem w poszczególnych punktach.  

J.Zapotocki – zapytał odnośnie zbycia nieruchomości przy ul. Bilana, czy ten projekt 61/2019 - jest 

powiązany z projektem 56/2019.  

R.Rybotycki – wyjaśnił , że te projekty nie są ze sobą powiązane. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 56/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

f) Nr 57/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 57/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

g) Nr 58/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 58/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Przemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

h) Nr 59/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Przemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 59/2019 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Przemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 



Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

i) Nr 46/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 

Skarbnik – omówiła, na prośbę Przewodniczącego Komisji, cały blok projektów dotyczących zmian 

budżetowych, zgodnie z uzasadnieniami. 

J.Zapotocki - odnośnie projektu 47/2019 - zabranie kwot na utrzymanie energii elektrycznej, 20.000 

zł oraz z utrzymania boisk 15.000 zł. Nie może zrozumieć, czy nie ma w innych działach kwot, 

zawsze brakowało na oświetlenie oraz na utrzymanie w należytym stanie boisk szkolnych, w tym ich 

regularne koszenie.  

Skarbnik - propozycje przeniesienia środków pomiędzy poszczególnymi działami, zostały 

zaproponowane po analizie przez wydziały realizujące zadania.  

J.Zapotocki - poprosił o utrzymanie kwoty 70.000 zł na dodatki w MOPS na utrzymanie - refundację 

leków; MOPS wydał decyzje odmowną, bo środki się skończyły w lutym.  

P.Zastrowski - przypomniał, że przy omawianiu projektu budżetu, po konsultacjach to była 

propozycja zabezpieczenie kwot na dodatki celowe z MOPS - na opał i ogrzewanie.  

J.Zapotocki – zauważył, że w środkach MOPS przeznaczonych na dodatki jest opał, leki, utrzymanie, 

itp.  

Skarbnik - sprawdzi w MOPSie czy środki na zasiłki celowe zostały wykorzystane, czy był błąd  

w zakresie wydania decyzji o wypłatę dodatku celowego.  

Przewodniczący Komisji - jeśli sytuacja taka miała miejsce, to zasadnym było powiadomienie 

Komisji Budżetu i finansów oraz Komisję Rodziny, Polityki Społecznej i Zdrowia. Jeśli uzyskamy 

decyzje odmowną od strony, to dokonamy sprawdzenia na konkretnym przykładzie.  

J.Zapotocki - postara się  przekazać decyzje, jak otrzyma ją od strony.  

M.Gazdowicz - zapytała o aktualizacje Projektu założeń do planu zaopatrzenia  w ciepło (…), kto to 

sporządza i czy kwota 20.000 zł jest ostateczną, czy nie będzie wyższa.  

Skarbnik - Zlecenie jest realizowane przez firmę zewnętrzną, w ramach oferty może być kwota niższa 

lub wyższa, założyliśmy 20 tyś zł.  

Przewodniczący Komisji - odnośnie audytu rozkładu,  prosi o czas rozpoczęcia audytu.  

W.Jurkiewicz - natychmiast po sesji i podjęciu uchwały, rozpoczyna procedurę, tak aby jak 

najprędzej przeprowadzić postępowanie. W grę wchodzi 3 podmioty wykonujące takie opracowania 

- koszt to około 55.000 zł. Czekamy na zielone światło po podjęciu uchwały. Następnie przedstawił 

ogólny zakres opracowania audytu (5 głównych zakresów zadaniowych). W okresie około 5-6 

miesięcy powstałoby gotowe opracowanie. Inne miasta korzystały z takich audytów i poprawiły 

odbiór i ocenę komunikacji, koszt wozokilometrów a zadowolenie mieszkańców są różne.  

Audyt doprowadzi do optymalnego umiejscowienie przystanków, zoptymalizowanie przewozu  

i ekonomiczności przewozów. Miasta w Polsce co jakiś czas dokonują takich audytów i wdrożenia  

i mają poprawnie funkcjonujące komunikację miejską. Są korzyści z tego rozwiązania, pod 

warunkiem wdrożenia i co jakiś czas dokonania ewentualnych poprawek. 

Przewodniczący Komisji – zapytał czy kolejnym krokiem nie będzie zmiana i przenosiny kolejnych 

przystanków.  

W.Jurkiewicz - musimy się liczyć z ewentualnymi zmianami w ramach drogi dojścia do przystanków, 

rozwiązania będą konsultowanie z lokalną społecznością, badania popytu na usługę przewozu  

w ramach ankiet. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 46/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 



Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

j) Nr 47/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 47/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Gazdowicz, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

k) Nr 64/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 64/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

l) Nr 66/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nr 66/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Małgorzata Gazdowicz, Tomasz Leszczyński, Ewa Sawicka, Andrzej Zapałowski, Janusz Zapotocki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Kowalski, Tomasz Kulawik 

 

4. Rozpatrzenie korespondencji: 

 

a) Informacja Prezydenta Miasta Przemyśla o wysokości udzielonych ulg w trybie określonym  

w Uchwale Nr 142/2017 w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej 



Przemyśl i jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu lub osób do tego uprawnionych, 

według stanu na dzień 31-12-2018r. 

 

J.Zapotocki - uchwała kiedyś została podjęta, czy na dzień dzisiejszy mamy kwoty w budżecie,  

aby dokonywać umorzeń. Ile takich umorzeń, korzystajmy z tych umorzeń w sposób rozważny.  

Skarbnik - każda sprawa jest rozpatrywana indywidualnie, wniosków jest bardzo dużo. W ramach 

dokonanych umorzeń zachodziły szczególne okoliczności.  

Przewodniczący Komisji – zauważył, że w sprawozdaniu brakuje dat dokonania tego umorzenia, 

można by było porównać, kto umorzył na przełomie kadencji.  

J.Zapotocki – rozumie, że decyzje w sprawie umorzenia należności podejmuje prezydent.  

Skarbnik - zależy od wysokości kwoty udzielonego umorzenia.  

 

5. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie  zgłoszono. 

 

6. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował zebranym  

i zamknął obrady komisji.  

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Leszczyński 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował: P.Chmiel  

Kancelaria Rady Miejskiej  

i Współpracy z Zarządami Osiedli 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


